
                                                                                   Číslo materiálu:  15/01 

Komise: Cestovního ruchu 

Datum:   19. 12. 2016 16,00 hod 

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 

 
 
Neomluveni: 
 
Hosté: 

O. Dekojová, D. Lapáček, S. Doušová, J. Obraz, J. Němcová, V. Krůlová, J. Flechtnerová, 
E. Kumstýřová 
 
Z. Licek, M. Tivodar, J. Baťha, P. Pauliš, V. Veselý 

 
 
Z. Kotouš, M. Hruška 
 
 

Člen RM:  

Příští jednání: 16. 1. 2017 v 16,00 hod, Dačického dům (zasedací místnost ve 2. patře)   

 
1) Návrh usnesení pro RM:                                                                                                         

I. b e r e n a v ě d o m í  

zápis z jednání komise CR ze dne 19. 12. 2016 
 

 

2) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Zahájení 

Předsedkyně komise přivítala všechny přítomné, zahájila jednání a konstatovala, že se komise nesešla 

v usnášeníschopném počtu. 

 

2. Městská vyhláška o zákazu vjezdu autobusů do ulice Zámecká 

Dle Usnesení RM č. 855/16 ze dne 19. 10. 2016 měla KCR stanovit termín jednání s Římskokatolickou farností 

Sedlec ve věci zákazu vjezdu autobusů do ulice Zámecká. 

Komise CR navrhla termín jednání na pondělí 9. 1. 2017 od 16:00 v Dačického domě (zasedací místnost ve 2. 

patře). Diskutován byl návrh řešit dopravní situaci v Sedlci koncepčně z pohledu cestovního ruchu, dopravy, 

atd. S. Doušová navrhla, aby vznikla pracovní skupina, která by měla tuto věc na starost. 

 

3. Kutná Hora pro vozíčkáře 

J. Obraz vznesl dotaz, co je cílem mapování aktuální situace KH pro vozíčkáře a upozornil na parametry 

bezbariérových přístupů, které se v centru KH nedají realizovat. J. Flechtnerová reagovala, že cílem je zmapovat 

především chodníky, u nichž chybí nájezdy a navrhnout snížení chodníků pro vozíčkáře a maminky s kočárky. 

Dle toho by pak měla být aktualizována mapa s vyznačenou dobře sjízdnou trasou (nejen pro turisty). Dále se 

diskutovala možnost využití aplikace, která by generovala bezbariérové trasy, možnost zapojení studentů 

středních škol v KH do této problematiky a možnosti řešení usnadnění pohybu po městě.  J. Flechtnerová 

pochválila bezbariérovost kostnice a poprosila o snížení schodu u vstupu na hřbitov. Schod bude po dokončení 

exteriérových oprav poslední překážkou u vstupu ke kostnici. 

 

4. Různé 

E. Kumstýřová informovala členy komise o plánovaném vzniku Centrály cestovního ruchu Středočeského kraje. 

O. Dekojová hovořila o terapeutickém centru Modré dveře, které funguje v Kostelci nad Černými lesy a jehož 

pobočka by se dala zřídit i v Kutné Hoře. 

E. Kumstýřová se dotazovala, zda existuje nějaký plán pro vznik nových cyklotras nebo cyklostezek z důvodu 

diskutované aktualizace cyklo – generelu. S. Doušová přislíbila zaslání podkladů zpracovaných v rámci 

strategie…? z roku 2015. 

 
 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města:  
 



Zapsala: E. Kumstýřová 

Elektronicky ověřili:  


